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Gdyby nie burmistrz, wielu 
tych zada  by nie by o, i to nie tylko 
w tej kadencji, bo w poprzednich te . 

(…) Efekty dzisiaj widzimy i mam na-
dziej , e jeszcze b dziemy widzie  
w nast pnych latach, w kolejnych 
miejscowo ciach Ewa Pilarczyk

PK

Jestem bardzo szcz liwy

Daje mi to impuls 
do dalszego dzia ania. Sporo zosta-
o zrobione, natomiast wiele spraw 
pozosta o jeszcze do zrobienia. Pra-
cujemy dalej!

Gratuluj  uzyskanego wotum 
zaufania i absolutorium, i to w sposób 
jednomy lny. My l , e to marzenie 
wielu samorz dowców, eby w taki 
sposób by  ocenionym

www.kobyla-gora.pl
Ewa Pilarczyk


